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သတင္းတို

ဒီဇင္ဘာ ၁၇၊ ၂၀၁၈ 

ၿမိဳ႕နယ္မ်ားတြင္ စံျပစိုက္ခင္းမ်ားထူေထာင္ရန္ ႏုိင္ငံေတာ္က မ်ဳိးးစပါး 
ေထာက္ပံ့မႈကို ၿမိဳ႕နယ္တစ္ခု၏ စိုက္ပ်ဳိးေရးဌာနက ေတာင္သူမ်ားအား တစ္ဧက 
လွ်င္  က်ပ္ ၂၅,၅၀၀ ႏႈန္းျဖင့္ ေရာင္းစားထားသည္ကို ေတြ႕ရွိခဲ့ေၾကာင္း မေကြး 
တုိင္း လႊတ္ေတာ္ စိုက္ပ်ိဳးေရးႏွင့္ဆည္ေျမာင္းမ်ား ဖြံ႕ၿဖိဳးတိုးတက္ေရးေကာ္မတီ 
ဥကၠ႒ဦးေဇာ္၀င္းက ေျပာသည္။

ယင္းေကာ္မတီက ဒီဇင္ဘာ   ၄ ရက္ကစတင္ကာ တုိင္းအတြင္းရွိ ၿမိဳ႕နယ္မ်ား 
သို႔ စိုက္ပ်ိဳးေရးဆိုင္ရာ လုပ္ငန္းေဆာင္ရြက္မႈ ကြင္းဆင္းေလ့လာစဥ္ အထက္ပါ 
အတုိင္း ေတြ႕ရွိျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။

 ''နာမည္ေတာ့မေျပာခ်င္ ေသးဘူး။ ၿမိဳ႕နယ္တစ္ခုဆိုရင္ စံျပစိုက္ခင္းအတြက္ 
ႏုိင္ငံေတာ္က မ်ဳိးစပါးေထာက္ပံ့ေပးထား တာကို တစ္ဧကကို ၂၅,၅၀၀ က်ပ္ႏႈန္းနဲ႔ 
ေရာင္းစားထားတယ္။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ ေကာ္မတီလာစစ္မယ့္ ႏွစ္ရက္အလိုက်မွ 
အလကားေပးတာဆိုၿပီး ေငြျပန္ေပးတယ္လို႔ ေတာင္သူေတြကေျပာျပလို႔ သိရွိခဲ့ရ 
တယ္""ဟု ဒီဇင္ဘာ ၁၆ ရက္ကေအာင္လံၿမိဳ႕နယ္ အေထြေထြအုပ္ခ်ဳပ္ေရးဦးစီးဌာန 
႐ံုးခန္းမတြင္ ျပဳလုပ္ေသာေတာင္သူမ်ားႏွင့္ေတြ႕ဆံုပြဲ၌ ေကာ္မတီဥကၠ႒က ေျပာ 
ၾကားသည္။

ယင္းသို႔ေငြေၾကးေကာက္ခံ မႈကို အထက္အဆင့္ဆင့္သို႔ တင္ျပမတုိင္ၾကားရန္ 
ညႇိႏိႈင္းေနေၾကာင္းၾကားသိရၿပီး မိမိ၏ေကာ္မတီအေနျဖင့္ ေဒသခံေတာင္သူမ်ား 
ကို လႊတ္ေတာ္သို႔ အစီရင္ခံစာေရးသားတင္ျပရန္  အႀကံျပဳခဲ့ေၾကာင္း ၎ကဆို 
သည္။

ထုိ႔အျပင္ ႏုိင္ငံေတာ္က ခ်ထားေပးသည့္ ရန္ပံုေငြအခ်ဳိ႕လည္း သက္ဆိုင္ရာ 
ၿမိဳ႕နယ္မ်ားသို႔ ေငြစာရင္းေခါင္းစဥ္သာ ေရာက္ရွိလာၿပီး ေငြေၾကးအမွန္ တကယ္ 
ေရာက္ရွိမလာသည့္ျဖစ္စဥ္မ်ဳိး ေလ့လာေတြ႕ရွိရေၾကာင္း ေကာ္မတီဥကၠ႒ကဆို 
သည္။

အေသးစိတ္အေျခအေနကို လာမည့္လႊတ္ေတာ္အစည္းအေ၀းတြင္ အစီရင္ 
ခံစာတင္ျပမည္ ျဖစ္ၿပီး ထုတ္ေဖာ္ေျပာၾကားလိုျခင္းမရွိေသးေၾကာင္း  ကံမၿမိဳ႕နယ္ 
တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္လည္းျဖစ္သူ ဦးေဇာ္၀င္းကဆိုသည္။

မေကြးတုိင္းလႊတ္ေတာ္ စိုက္ေမြးဆည္ ေကာ္မတီအေနျဖင့္ မေကြးတိုင္း 
မင္းဘူးခ႐ိုင္အတြင္းရွိ ၿမိဳ႕နယ္မ်ားသို႔ ကြင္းဆင္းေလ့လာခဲ့ၿပီး လက္ရွိတြင္ သရက္ 
ခ႐ိုင္ၿမိဳ႕နယ္မ်ားသို႔ ကြင္းဆင္းေလ့လာမည္ဟုဆိုသည္။

(ကုိးကား-http://7daydaily.com)

  မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး အစိုးရအဖြဲ႕ပိုင္ ပစၥည္းမ်ား 
ငွားရမ္းျခင္း၊ ေရာင္းခ်ျခင္း ဥပေဒၾကမ္းေရးဆြဲၿပီး 
ေၾကာင္း တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဥပေဒျပဳေရးဆိုင္ရာ 
ေကာ္မတီဥကၠ႒ဦးတင္ေအာင္က ေျပာသည္။ အေျခခံ 
ဥပေဒ ဇယား (၂) ပါ အဆုိပါ ဥပေဒၾကမ္းတစ္ရပ္ေရးဆြဲ 
ရန္ တုိင္းအစိုးရအဖြဲ႕ အား တိုက္တြန္းေၾကာင္း အဆုိကို 
၂၀၁၇ ဒီဇင္ဘာတြင္ က်င္းပေသာ တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ အ႒မအႀကိမ္ ပုံမွန္အစည္းအေဝး၌ အတည္ 
ျပဳခဲ့သည္။ ယခုေရးဆြဲထားေသာ ဥပေဒၾကမ္းတြင္ 
အစိုးရပိုင္ပစၥည္းမ်ား တန္ဖိုးႏႈန္းထား သတ္မွတ္ျခင္း၊ 
ေရာင္းခ်ျခင္း၊ ငွားရမ္းျခင္းမ်ားကို အဖြဲ႕အစည္းဖြဲ႕၍ 
ေဆာင္ရြက္ႏုိင္ျခင္းစသည့္အခ်က္မ်ားပါဝင္ၿပီး ယခင္က 
ထက္ ပြင့္လင္းျမင္သာစြာ သိရွိလာႏုိင္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ႏွင့္ လာမည့္ မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ပံုမွန္ 
အစည္းအေဝး၌ တင္ျပႏုိင္မည္ဟု ယူဆေၾကာင္း ၎က 
ေျပာသည္။
(ကုိးကား-7daydaily.com) 

  ျပည္သူမ်ားစိတ္ပ်က္ေအာင္ ေျပာဆုိလုပ္ေဆာင္ 
ေနေသာ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားကုိ အေရးယူ 
ေဆာင္ရြက္မည္ဟု ဒီခ်ဳပ္ပါတီေျပာေရးဆုိခြင့္ရွိသူ 
ေဒါက္တာမ်ဳိးၫြန္႔က ဒီဇင္ဘာ၂၆ ရက္တြင္ ေျပာသည္။ 
ဒီခ်ဳပ္ပါတီ၀င္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားႏွင့္ ပတ္ 
သက္ၿပီး ယခုအထိ တိုင္ၾကားစာ ၄၅၀ ခန္႔ရွိေနၿပီး ပါတီ 
က ကိုယ္စားလွယ္ ၅၀ ဦးကုိ အေရးယူခဲ့သည္ဟု ၎က 
ေျပာသည္။ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ တစ္ဦးခ်င္းစီ၏ 
ေဆာင္ရြက္ခ်က္မ်ားကုိ မွတ္တမ္းအျဖစ္ျပဳစုထားၿပီး 
အျပစ္ေပးအေရးယူခံရသည့္ ကုိယ္စားလွယ္မ်ားကုိ 
၂၀၂၀ ေရြးေကာက္ပြဲတြင္ ထပ္မံေရြးခ်ယ္မည္မဟုတ္ 
ေၾကာင္း ေဒါက္တာမ်ဳိးၫြန္႔က ဒီဇင္ဘာ ၆ ရက္တြင္ 
ေျပာၾကားထားသည္။ 

(ကုိးကား- 7daydaily.com)

ႏုိင္ငံေတာ္ကေထာက္ပံ့သည့္  မ်ဳိးစပါးကို 

စိုက္ပ်ိဳးေရးဌာနေရာင္းစားေနေၾကာင္း  ေတြ ႕ရွိ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၀

(ယခင္အပတ္မွအဆက္)

ဤသုိ႔ စိစစ္ျဖတ္ေတာက္ႏိုင္ခဲ့ျခင္း 
ေၾကာင့္ မလုိအပ္ဘဲ ဘ႑ာေငြမ်ားကုိ သံုးစဲြ 
ျခင္းမျပဳႏိုင္ရန္ တားဆီးေဆာင္ရြက္ႏုိင္ခဲ့ 
သည္။ ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မွ အစုိးရ 
အဖဲြ႕အား ေစာင့္ၾကည့္ထိန္းညႇေိပးခ့ဲျခင္းလည္း 
ျဖစ္သည္။ ျဖစ္ပ်က္ခဲ့ေသာ အေတြ႕အႀကံဳ 
မ်ား၊ အေၾကာင္းအရာမ်ားကုိ သင္ခန္းစာ 
ရယူၿပီး ရခုိင္ျပည္နယ္ အစုိးရအဖဲြ႔အေနျဖင့္ 
၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘ႑ာေရးႏွစ္ ရသံုးခန္႔မွန္း 
ေျခ ေငြစာရင္းေရးဆဲြရာတြင္ လႊတ္ေတာ္ 
ကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေ၀ဖန္ေထာက္ျပခ်က္ 
မ်ားကို ေလ့လာသုံးသပ္ေဆာင္ရြက္ခ့ဲေၾကာင္း 
သိရသည္။

ထုိေၾကာင့္ပင္ ၂၀၁၈ ခုႏွစ္၊ စက္တင္ဘာ 
လအတြင္းက က်င္းပၿပီးစီးခဲ့သည့္ ဒုတိယ 
အႀကိမ္ ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အ႒မ 
ပံုမွန္အစည္းအေ၀းသို႔ ရခုိင္ျပည္နယ္အစုိးရ 
အဖဲြ႕မွတင္သြင္းခဲ့ေသာ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ 
ဘ႑ာေရးႏွစ္ ရသံုးခန႔္မွန္းေျခ ေငြစာရင္း 
တြင္ ေဖာ္ျပအဆုိျပဳခဲ့သည့္ ရခုိင္ျပည္နယ္ 
ဘ႑ာရန္ပံုေငြတြင္ပါ၀င္သည့္ ဌာနအဖဲြ႔ 
အစည္း ၂၆ ခုတုိ႔အတြက္ သာမန္အသံုး 
စရိတ္္ စုစုေပါင္း ၄၆၂၅၉.၅၃၆ သန္း၊ ေငြလံုး 
ေငြရင္း အသံုးစရိတ္ ၁၁၇၃၃၈.၃၆၁ သန္း 
(စုစေပါင္း အသံုးစရိတ္ ၁၆၅၃၉၇.၈၉၇ 
သန္း)ကုိ အျဖတ္အေတာက္မရွိ အတည္ျပဳ 
ႏုိင္ခဲ့ေၾကာင္း ေတြ႔ရသည္။

၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘ႑ာေရးႏွစ္အတြင္း 
ေငြလံုးေငြရင္း အသံုးစရိတ္မ်ားျဖင့္ လုပ္ငန္း 
ေဆာင္ရြက္ရာတြင္ ေက်းလက္လမ္း၊ ၿမိဳ႕ျပ 
လမ္းႏွင့္ ၿမိ ႕ဳနယ္ခ်င္းဆက္လမ္း၊ ျပည္ေထာင္ 
စုလမ္းမ်ားအပါအ၀င္ လမ္းလုပ္ငန္းမ်ား 
အတြက္ စုစုေပါင္း ေငြလံုးေငြရင္း အသံုး 
စရိတ္ ၄၈.၁၆ ရာခုိင္ႏႈန္း၊ လွ်ပ္စစ္က႑ 
အတြက္ ၁၇.၁၇ ရာခုိင္ႏႈန္း၊ လယ္ယာက႑ 
အတြက္ ၉.၈၈ ရာခုိင္ႏႈန္း၊ ကမ္းၿပိဳကာကြယ္ 
ေရးအပါအ၀င္ မီးေဘး၊ သဘာ၀ေဘး 
ႀကိဳတင္ကာကြယ္ေရး၊ ေက်းလက္ ေရရရွိ 
ေရးႏွင့္ အျခားေဆာက္လုပ္ေရးလုပ္ငန္း 
မ်ား စသည္တုိ႔အတြက္ ၂၄.၇၉ ရာခုိင္ႏႈန္း 
က်ခံသံုးစဲြရန္ လ်ာထားခဲ့ေၾကာင္းလည္း 
ေတြ႕ရသည္။

ေက်နပ္ျခင္းမရွိ
ခြင့္ျပဳရန္ပံုေငြမ်ားႏွင့္ ပတ္သက္၍ 

လုပ္ငန္းမ်ားေဆာင္ရြက္ရာတြင္မူ အစုိးရ 
အဖဲြ႕အေပၚ လႊတ္ေတာ္မွ အားရေက်နပ္ျခင္း 
မရွိသည္ကုိလည္း ေတြ႕ရသည္။ လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒က ဘတ္ဂ်က္တစ္ခုတြင္ စီမံခန႔္ခဲြမႈ 
အပုိင္းကုိ အစုိးရအဖဲြ႔မွ တာ၀န္ယူေဆာင္ 
ရြက္ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ယခု ဘတ္ဂ်က္ျဖင့္ 
ေဒသဖံ႔ြၿဖဳိးေရးကုိ ဆက္လက္အေကာင္အ 
ထည္ေဖာ္ ေဆာင္ရြက္သြားၾကမည္ျဖစ္ရာ
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ား အေနျဖင့္ 
ဘတ္ဂ်က္အတည္ျပဳၿပီးျဖစ္သျဖင့္ မိမိႏွင့္ 
မဆုိင္သလုိ မေနသင့္ေၾကာင္း၊ ၀င္ေရာက္ 
စြက္ဖက္ျခင္းကို ေျပာလိုျခင္းမဟုတ္ေၾကာင္း၊ 
ေဒသဖံြ႔ၿဖိဳးေရးလုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ရာ 
တြင္ အစုိးရ၏စီမံခန္႔ခဲြမႈႏွင့္ တင္ဒါေအာင္ 
ျမင္သည့္ ကုမၸဏီမ်ား၏ တာ၀န္ေက်ပြန္မႈ၊ 
မေက်ပြန္မႈမ်ားကုိ ေစာင့္ၾကည့္ရန္လုိ 
ေၾကာင္း၊ ကုိယ္ေဒသအတြင္း ဖြံ႔ၿဖဳိးေရး 
လုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္သည္ကုိ ေသခ်ာ 
စြာ ေစာင့္ၾကည့္ရန္လုိၿပီး အေျပာတစ္ခု 
တည္းမဟုတ္ဘဲ အလုပ္ႏွင့္ပါ သက္ေသျပ 
ရမည္ျဖစ္ပါေၾကာင္း၊ လုိအပ္ပါက တုိင္ၾကား 
ႏုိင္ေၾကာင္း ေျပာၾကားခဲ့သည္။ ဆက္လက္ 

ၿပီး အစုိးရအဖဲြ႕၀န္ႀကီးမ်ားႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ 
ကုိယ္စားလွယ္မ်ားအေနျဖင့္ ေဒသဖံြ႔ၿဖိဳး 
ေရးလုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ရာတြင္ ျပည္ 
ေထာင္စုသမၼတျမန္မာႏုိင္ငံေတာ္ ႏုိင္ငံ 
ေတာ္ သမၼတ႐ုံး၏ ၫႊန္ၾကားခ်က္အမွတ္ 
(၁/၂၀၁၇) ၫႊန္ၾကားခ်က္ႏွင့္အညီ လုိက္နာ 
ေဆာင္ရြက္ဖုိ႔လုိေၾကာင္း ထပ္ေလာင္းေျပာ 
ၾကားခဲ့သည္။ ရခုိင္ျပည္နယ္အစုိးရအဖြဲ႕ 
သည္ တင္ဒါလုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ရာ 
တြင္ ပြင့္လင္းျမင္သာမႈမရွိျခင္း၊  သမၼတ႐ုံး၏ 
ၫႊန္ၾကားခ်က္ (၁/၂၀၁၇) အေပၚ လုိက္နာ 
မႈ အားနည္းျခင္းမ်ားရွိေၾကာင္းလည္း လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားက ေထာက္ျပေ၀ဖန္ 
ခဲ့ၾကသည္။ ဘ႑ာေရးစည္းမ်ဥ္းမ်ားႏွင့္ 
အညီ လုိက္နာေဆာင္ရြက္မႈ အားနည္းျခင္း 
သည္ ျပည္နယ္အတြက္ ထိခုိက္ဆံုးရႈံးမ်ားကုိ 
ျဖစ္ေပၚေစေၾကာင္းလည္း ေဆြးေႏြးခဲ့ၾက 
သည္။
(ဆက္လက္ေဖာ္ျပပါမည္။)

(ရည္ညႊန္း-ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မွထုတ္ေ၀သည့္ ရခုိင္လႊတ္ေတာ္ 

ဂ်ာနယ္မ်ား)

(ကိးုကား- Development Media Group - www.dmediag.com 

က ေဖာ္ျပခ့ဲေသာ ကၽြန္းသားငမန္း၏ ေဆာင္းပါးမွေကာက္ႏုတ္ေဖာ္ျပသည္။) 

ဒုတိယအႀကိမ္  ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၏  လေပါင္းသုံးဆယ္  (ဒုတိယပိုင္း)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၀

ဒီဇင္ဘာ ၂၊ ၂၀၁၈

ပဲခူးတုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရအဖြ႕ဲက ဝန္ႀကီး 
ဌာနႏွစ္ခုအမည္ ျပင္ဆင္သတ္မွတ္လိုမႈကို 
ကန္႔ ကြက္မႈမ်ားရွိ၍ ထုိင္၊ ထစနစ္ျဖင့္ မဲခြဲ 
ဆံုးျဖတ္ရာ ေထာက္ခံမဲမ်ားသျဖင့္ မူလ 
အဆိုျပဳခ်က္ အမည္မ်ားအတိုင္း အတည္ျပဳ 
ေၾကာင္း တိုင္းလႊတ္ေတာ္က ဆံုးျဖတ္ခဲ့ 
သည္။

ယခင္ စည္ပင္သာယာေရးႏွင့္ လူမႈေရး 
ဝန္ႀကီးဌာနကုိ လူမႈေရးဝန္ႀကီးဌာနဟု လည္း 
ေကာင္း၊ ယခင္ သယံဇာတ၊ သစ္ေတာ ႏွင့္ 
သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး 
ဌာနကို သယံဇာတ၊ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ 
ထိန္းသိမ္းေရးႏွင့္ စည္ပင္သာယာေရးဝန္ႀကီး 
ဌာနဟုလည္းေကာင္း  ျပင္ ဆင္ေျပာင္းလဲ 
ရန္ တိုင္းအစိုးရအဖြဲ႕က တင္ျပမႈအေပၚ ႏုိဝင္ 
ဘာ ၂၉ ရက္ တိုင္းလႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး 
က အတည္ျပဳခဲ့သည္။

ေအာက္တိုဘာ ၁၇ ရက္က ျပဳလုပ္သည့္ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ ပဲခူး 
တုိင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္က 
ဝန္ႀကီးဌာနႏွစ္ခု၏အမည္မ်ား ျပင္ဆင္သတ္ 
မွတ္လုိေၾကာင္း တင္ျပမႈအေပၚ ကန္႔ကြက္သူ 
ရွိ၍ ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒဆိုင္ရာ ခံု႐ံုး၏ 
အႀကံျပဳခ်က္ရယူရန္ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 
ဦးခင္ေမာင္ရင္က ဆံုးျဖတ္ခဲ့သည္။

သို႔ေသာ္ ႏုိဝင္ဘာ ၂၈ ရက္ က ျပဳလုပ္ 
သည့္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ အထူးအစည္းအေဝး 

 ဒီဇင္ဘာ ၂၉၊ ၂၀၁၈

ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ အသုံးျပဳရန္ ကား ၅ စီး 
ဝယ္ယူခဲ့မႈႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး အလြဲသုံးစားမႈျပဳလုပ္သည္ဟု တုိင္ၾကား 
ခံထားရမႈေၾကာင့္ ပါတီဗဟိုမွ ေခၚယူစစ္ေဆးခဲ့ေၾကာင္း ဧရာဝတီ 
တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဒုတိယဥကၠ႒ဦးစံမင္းေအာင္က ေျပာသည္။ 

ယင္း စုံစမ္းစစ္ေဆးမႈကို အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ပါတီ 

(NLD) အရံဗဟိုအလုပ္အမႈေဆာင္အဖြဲ႕ဝင္ ဦးေက်ာ္ဟိုးက ဦးေဆာင္ 
ၿပီး အထူးအဖြဲ႕ဖြဲ႕ကာ စစ္ေဆးျခင္းျဖစ္သည္။

အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ပါတီ(NLD) ေျပာေရးဆိုခြင့္ရွိသူ 
ေဒါက္တာမ်ဳိးၫြန႔္က ''အထူးအဖြဲ႕နဲ႔ စစ္ေဆး ေနပါတယ္။ စစ္ေဆးမႈ 
ရလဒ္ကိုေတာ့ ဗဟိုအလုပ္အမႈေဆာင္အဖြဲ႕ (CEC)ကို တင္ၿပီးမွ 
ဗဟိုက ဆုံးျဖတ္ပါလိမ့္မယ္""ဟု မဇိၥၽမသို႔ အတည္ျပဳေျပာဆိုသည္။ 
(ကုိးကား-www.mizzimaburmese.com)

တြင္ ဝန္ႀကီးဌာနႏွစ္ခု၏အမည္မ်ား ျပင္ဆင္ 
သတ္မွတ္လိုေၾကာင္း အစိုးရအဖြဲ႕ တင္ျပ 
ခ်က္ကို ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒျပ႒ာန္းခ်က္ 
အရ လႊတ္ေတာ္၏သေဘာတူညီခ်က္ ရယူ 
ေပးရန္ ႏိုင္ငံေတာ္သမၼတက လႊတ္ေတာ္သို႔ 
သဝဏ္လႊာေပးပို႔ခ်က္အရ လႊတ္ေတာ္၌ 
ကုိယ္စားလွယ္မ်ားက ထပ္မံေဆြးေႏြးခ့ဲသည္။ 
တင္ျပခ်က္အေပၚ  တုိင္း လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္ေလးဦးအနက္ သံုးဦးက အဆိုပါကိစၥ 
ကုိ ဖြ႕ဲစည္းပုံအေျခခံဥပေဒႏွင့္အညီ လွ်ဳ ႕ိဝွက္ 
ဆႏၵမဲေပး၍ လႊတ္ေတာ္က ဆံုးျဖတ္ေပးရန္၊ 
သစ္ေတာႏွင့္သယံဇာတဝန္ႀကီးဌာန အေန 
ျဖင့္ အလုပ္တာဝန္မ်ားျပားသျဖင့္ ဌာနတစ္ခု 
ထပ္မံပူးေပါင္းဖြ႕ဲစည္းျခင္း မျပဳရန္ႏွင့္ စည္ပင္ 
သာယာေရးဝန္ႀကီးဌာနတစ္ခု သီးျခား 
ဖြဲ႕စည္းရန္ဟု ကန္႔ကြက္ေဆြးေႏြးခဲ့ေၾကာင္း 
ေဝါၿမိဳ႕နယ္ တိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးမ်ဳိးၾကည္က ေျပာသည္။

ကန္႔ကြက္သူႏွင့္ေထာက္ခံသူ လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားရွိေနသျဖင့္ လႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒က ထုိင္၊ ထစနစ္အသံုးျပဳ၍ မဲခြဲ 
ဆံုးျဖတ္ရန္ ေၾကညာခဲ့သည္။

''ကြၽန္ေတာ္တို႔က လွ်ိဳ႕ဝွက္မဲေပးတဲ့စနစ္ 
နဲ႔ ဆံုးျဖတ္ဖုိ႔ ေတာင္းဆိုတယ္။ လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္အမ်ားစုရဲ႕ ဆႏၵအရ လွ်ိဳ႕ဝွက္ 
မဲေပးတဲ့စနစ္နဲ႔သြားမယ္ဆိုရင္ အားလံုးပဲ 
ကန္႔ကြက္ၾကမယ့္ သေဘာရွိပါတယ္။ ဒါေပ 
မယ့္ ထုိင္၊ ထစနစ္ပဲ အသံုးျပဳသြားတယ္။ 
ကန္႔ကြက္တဲ့သူ မတ္တတ္ရပ္ခိုင္းၿပီး ဆႏၵျပဳ 

ခုိင္းပါတယ္။ ၾကားေနတ့ဲသူကုိလည္း မတ္တတ္ 
ရပ္ခိုင္းၿပီး ဆႏၵျပဳခိုင္းပါတယ္။ ေထာက္ခံ 
တဲ့သူက ဒီအတုိင္းပဲထုိင္ေနဆိုၿပီး အဲဒီ 
အတိုင္းပဲ လႊတ္ေတာ္မွာ အတည္ျပဳလိုက္ 
တယ္""ဟု တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ဦးေအာင္ကိုမင္းက ရွင္းျပသည္။

ထုိ႔ေၾကာင့္ ၾကားေန ၂၆ မဲ၊ ကန္႔ကြက္ 
ငါးမဲႏွင့္ ေထာက္ခံမဲ ၃၆ ျဖင့္ အစိုးရအဖြဲ႕ 
တင္ျပခ်က္အတိုင္း လႊတ္ေတာ္က အတည္ 
ျပဳခဲ့သည္။
(ကုိးကား-http://7daydaily.com)

ဧရာဝတီတိုင္းလႊတ္ေတာ္ဒုဥကၠ႒အား အလြဲသုံးစားလုပ္မႈျဖင့္ ပါတီတြင္းစစ္ေဆး

ဝန္ႀကီးဌာနႏွစ္ခုအမည္  ျပင္ဆင္သတ္မွတ္ရန္  တင္ျပခ်က္  

ပဲခူးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ မဲခြဲအတည္ျပဳ

ဓာတ္ပုံ-ပဲခူးတုိင္းေဒသႀကီး ေဖ့စ္ဘြတ္


